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Verksamhetsrapport LP2 styrIT

1 Projekt
Här rapporterar vi hur vi ligger till med de projekt som vi satte upp i vår verksamhets-
plan.

1.1 Lokaler
Rum 2331 är på god väg, men att jobba mot högskolan tar tid.

Gällande övriga lokaler har diskuterat flera olika idéer, samt börjat få en bild av hur man
kan driva genom dessa idéer, vilket vi hoppas kunna göra framåt. Vi vill undersöka om
det går att omforma E-studion, samt om det finns möjlighet för grupprum någonstans
att överta.

1.1.1 Kök

Har ännu inte undersökts.

1.2 Lindholmen
Som tidigare nämnt har vi ingen i styrelsen som studerar på Lindholmen. Vi har funderat
över detta hur vi

1.3 Projekt- och strategiskt arbete
Vi har inte gjort något markant inom det här området, men vi har en inställning som vi
kommer fortsätta med, vilket är att frågor liknande profileringsfrågan ska så sällan som
möjligt gå genom styrIT, dels för att underlätta vår arbetsbelastning, men också för att
göra det mer rättvist överlag.

Vi vill se över våra interna dokument då Drive är lite otympligt. Det hade underlättat
överlämningen mellan styrelser och göra det lättare att dokumentera och hitta informa-
tion.

1.3.1 Mötespresidium

Vi har lagt grunden för ett sektionsmötespresidium och hoppas att välja in detta under
sektionsmötet. Vi kommer ha ett samarbete med dem för att de ska kunna ta över
ansvaret för att arrangera sektionsmötena.

1.4 Ekonomisk hållbarhet
Inget att rapportera.
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1.4.1 Sektionsbil

Vi har undersökt bilalternativen. Dock känner vi oss lite okunniga i frågan och hade
uppskattat hjälp. Både i bilägandefrågan, och den ekonomiska frågan.

1.4.2 Sektionens dag / HelgIT

Vi har börjat undersöka vad detta kan äga rum någonstans. Vi har kontaktat Isaberg i
Småland.

1.5 Genomgång av sektionens dokument
Vi har många idéer men har tänkt att ta tag i detta framåt våren.

1.5.1 Kommenterade styrdokument

Vi har många idéer men har tänkt att ta tag i detta framåt våren.

2 Övrigt
Vi har utöver våra veckoliga styrelsemöten, styrelseworkshops och andra vardagliga åta-
ganden gjort följande:

• Studentrösten tillsammans med snIT

• Inspektormöte

• Teknologsektionsstyrelseworkshop (TSSW)

• Workshop Chalmers Fastigheter

• Deltagit på julmyset

• FKIT slack workspace
Vi har sedan förra läsperioden arbetat med att undersöka intresset och nyttan av
att införa ett slack workspace för FKIT (Föreningar och Kommitteer IT). Detta
för att underlätta IT-sektionens interna kommunikation. Just nu står projektet
stilla då vi avvaktar svar från slack för en ansökan vi skickat in.

Vi har alla insett att det är många småsaker i styrIT att göra hela tiden. Saker som dyker
upp och som behöver tas tag i, vilket gör det svårare att jobba på de större projekten,
samtidgt som vi alla dubbelsitter och ska hinna med studierna.

3 Individuella rapporter

Anton Ekström - Vice ordförande
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?
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Vi har flera av oss börjat inse att det är en hel del kontinuerligt arbete som styrelsemed-
lem, och att det ibland kan vara svårt att hinna med ytterligare, långsiktiga åtaganden.
Med detta sagt, var det svårt att boka in ett ordförande möte hittills i läsperioden. Ef-
tersom föregående möte var precis i slutet av LP1 så tyckte jag det var okej, fast kanske
inte helt optimalt. Antingen blir nästa möte strax efter sektionsmötet, eller precis i
början av LP3.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?

Jag är fett taggad på att skriva ihop massor av tuffa guider för hur man gör grejer på
sektionen. Exempelvis vill vi göra tillhörande beskrivningar till stadga och reglemente
för att klargöra delar som kan vara otydliga. Även hade det varit skoj att göra en typ
av lägga-budget-guide för nypåstigna kassörer.

Skala 0-6
Motivation: 3
Arbetsbelastning: 2
Stress: 1

Hanna Adenholm - Sekreterare
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?

Denna läsperioden har jag inte gjort jättemycket. Det tog en del tid att får protokollet
från sektionsmötet i LP1 fixat, sen har det som vanligt vart en del fix med styrelse-
mötesprotokoll som ska renskrivas, justeras, sineras och publiceras. Något utöver mitt
sekreterarjobb som jag vart med och gjort är studentrösten vilket var spännande att få
mer insikt i vad folk på sektionen har för åsikter (det var också väldigt gott fika). Sen
har jag också varit med på att lägga grunden för skapandet av ett mötespresidie vilket
jag är väldigt taggad på. Utöver detta har jag även gått på en del möten och även varit
med på en workshop tillsammans med andra sketionsstyrelser vilket var intressant då
man fick lite mer insikt i hur det ser ut på andra sektioner.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är du otaggad för?

Kommande läsperiod är jag taggad på att samarbeta mycket med det nya mötespresidiet
om propositionen för det går igenom och det blir några invalda och se till så att de
kommer på fötter. Jag skulle också vilja skapa en riktig plan för att försöka skaffa nya
lokaler.

Skala 0-6
Motivation: 3
Arbetsbelastning: 4
Stress: 4
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Hind Mansour - Kassör
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?

Jag har som vanligt hållit i en kassörskväll, haft kassörsutbildning med den nya kassören,
åkt till banken och bråkat bara lite den här gången. Något särskilt för denna läsperiod
är att jag och föredetta kassören fixade sektionens inkomstdeklaration.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är otaggad för?

Jag är jättetaggad att många nya kassörer kommer bli invalda, taggad på att lära känna
de och hjälpa de komma igång. Men att åka till banken för att lägga till dem är jag inte
lika taggad på.

Skala 0-6
Motivation: 4
Arbetsbelastning: 4
Stress: 4

Jacob Bengtsson - Ordförande
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?

Jag tycker överlag att jag inte varit jätteeffektiv denna läsperioden. Jag var bortrest i
början och när jag kom tillbaka så har läsperioden gått väldigt fort.

Jag känner att jag kontinuerligt blir mer och mer inspirerad av andra sektioner och får
idéer som jag vill förverkliga här på sektionen, men ofta är det svårt att genomföra det
då det faller på andra människor högre upp i Chalmers hierarki. Faller det på en själv
måste man istället lägga ner tiden själv, vilket kan vara svårt.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är otaggad för?

När jag blickar framåt tänker jag att jag kommer ha så mycket tid nästa läsperiod och
göra mycket då, men så blir det väl sällan.

Det ska bli skönt att ha lite ledigt över julen, förhoppningsvis hinner jag samla mig lite
och kan ta nya tag till våren. Det ska bli kul att arrangera aspning för digIT och sedan
gå av, vilket innebär ännu mer tid för styrIT.

Det känns som att jag har många lösa trådar som jag behöver sammanställa och sedan
försöka knyta ihop.

Skala 0-6
Motivation: 4
Arbetsbelastning: 2
Stress: 2
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Max Hagman - Ledamot
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?

Utöver att delta i det gemensamma arbetet för hela styrelsen har jag arbetat med två
mindre projekt, nämligen hur vi ska lösa musik till sektionen och undersöka värdet av
en FKIT slack samt hur det skulle utföras. Även lite propositioner inför sektionsmötena.

Slack projektet har gått bra. Utredde intresse och kikade på fördelar, hur man skulle
sätta upp det och mer. Tog lite tid för att vänta på bureukratin men nu rullar det på.

Musiken (lösning genom spotify) har inte gått så bra och hamnade även i lite av en dvala
under en period.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är otaggad för?

Jag ser fram emot att avsluta FKIT slack projektet och ta tag i slutkampen för våran
musiklösning. Även taggad på att se hur det går med mötespresidIT och börja arbeta
med andra eller nya projekt.

Skala 0-6
Motivation: 5
Arbetsbelastning: 5
Stress: 4

Rasmus Rosengren - ITA
Rasmus har tagit en paus från sina åtaganden i styrIT för att komma ikapp i studierna,
men har och kommer fortsätta sköta ITA-delen av arbetet.

Planerar att vara tillbaka i full styrka efter julledigheten.

Stina Hansson - SAMO
Vad har du gjort senaste läsperioden, och hur tycker du att det har gått?

Sedan förra mötet har jag gått på skyddsronder, både på Johanneberg och Lindholmen.
Jag tycker att det har gått bra, men ofta känns det som att man kommer fram till att
det behövs större förändringar som kräver mycket pengar och planering från högskolan,
och det är mest små saker som kan åtgärdas efter skyddsronder. Sedan har jag gjort
vanligt SAMO-arbete, det vill säga deltagit på SU-möten (sociala utskottet) och deltagit
i utbildningar anordnade av kåren. Jag har även försökt att nå ut till sektionen med
vilka resurser som finns, genom att göra en poster som har satts upp i hubben. Jag
ska även sätta upp en i the cloud, samt göra en sida på chalmers.it med resurser och
kontaktuppgifter.

Kommande läsperiod, vad är ser du fram emot och vad är otaggad för?
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Då jag inte haft tid att dra i större frågor än, så är jag taggad på det, att undersöka
lokalfrågor och försöka dra i det. Jag är taggad på det mesta nästa läsperiod, men är
inte så taggad på att hinna med plugg samtidigt...

Skala 0-6
Motivation: 4
Arbetsbelastning: 4
Stress: 4
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